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Styret har i året bestått av: 
Audun Alseth.  Leder 

Bjørn Møllegård. Nestleder  

Trygve Søraas. Kasserer 

Hilde Dyrendahl. Styremedlem 

Marit Bogen. Styremedlem og WEB ansvarlig 

 

 

Skauga Elveierforening 



Skauga Elveierforening 

Valgkomite: Finn Kyrre Pettersen, Lars Ingar Enebakk 
og Henry Grenne. 
 
Revisorer: Petter Bakøy og Håvard Sve. 
 
Marit Bogen har hatt ansvaret for hjemmesiden og 
facebook siden vår. 

Lakseoppsyn: Brit Alseth og Ketil Sunde 
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Det er avhold årsmøte 

 

Det er avholdt 5 Styremøter i 2020 
Flere saker er behandlet på mail. 
 
Fiskeregler er utarbeidet og godkjent. 
 

Det er forhandlet med Trønderenergi  angående slipptabell. 
 
 

Skauga Elveierforening 



Skauga Elveierforening 

Det har vært et spesielt år på grunn av 
koronasituasjonen. Utenlandske fiskere har uteblitt og 
det har tilkommet nye norske fiskere.  

Vi har  gjennomført fiske etter rådene som ble gitt av 
Norske Lakseelver. 
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Det er gjennomført fiske i elva.  
  
Sesongen var fra 15. juni tom. 15. august. 
 
Det er utarbeidet plan for forhåndsavtalte tiltak  
som skal settes i verk etter midtsesongsevalueringen av laksefiske. 
Denne er innsendt og godkjent av Statsforvalteren i Trøndelag 
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Det er gjennomført midtsesongevaluering 15. juli 
Grunnlaget for å evaluere  iht. forhåndsavtale var ikke tilstede 
da det så langt i sesongen hadde vært varmt vær og  lite vann i 
elva. 
Derfor var  det på tidspunktet fisket veldig lite laks. 
 
Styret benyttet seg derfor av avsnittet i forhåndsavtalen  
som omhandler en unormal situasjon i elva da fiskereglene ble 
vurdert. 
Derfor ble sesongen forlenget fra 15 .august til 31.august,  
da etter spesielle fiskeregler gjeldende fra 10. august. 
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Fangstrapport: 2020 

 

 
 

 
 
Tallene i parantes er levende utsatt. 
Snittvekt: 2 kg. 

Skauga Elveierforening 

Periode Antall Kilo Antall Kilo Antall Kilo Antall Kilo

Aug 120 (47) 173.45 (61.40) 21 (3) 92.50 (11.60) 5 (2) 39.10 (16.10) 146 (52) 305.05 (89.10)

Jul 202 (52) 286.70 (70.80) 42 (0) 170.84 (0.00) 1 (0) 9.50 (0.00) 245 (52) 467.04 (70.80)

Jun 9 (3) 13.40 (4.20) 5 (0) 19.18 (0.00) 0 (0) 0.00 (0.00) 14 (3) 32.58 (4.20)

Total 331 (102) 473.55 (136.40) 68 (3) 282.52 (11.60)6 (2) 48.60 (16.10) 405 (107) 804.67 (164.10)

Ekstra info

Redskap 3% Wobbler 18% Sluk 42% Flue 33% Mark

Under 3 kg Mellom 3 og 7 kg Over 7 kg Totalt

Størst hittil: 9.5 kg 26% CR 6% med lus 0% Tatt fra båt
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Det er gjennomført gratis fiske for ungdommer  på 
enkelte vald. Fiskeutstyr er blitt lånt ut. 
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Det  er tatt skjellprøver av avlivet fisk 

Prøvene er innsendt til Veterinærinstituttet. 

Av 231 innsendte prøver er ingen klassifisert som 
oppdrett. 2 stk er ikke vurdert da det manglet skjell i 
konvoluttene. 
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Skaugaprosjektet trinn 2: 

Alle berørte grunneiere er orientert om prosjektet og 
har signert nabovarsel. 
Indre Fosen kommune har behandlet og godkjent 
prosjektet. 

NVE har godkjent prosjektet 

Stasforvalteren i Trøndelag har  
godkjent prosjektet. 
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Skaugaprosjektet trinn 2: 

Styret valgte Pallin AS som entreprenør. 

Det er avholdt møte med Jo Vegar Arnekleiv NTNU og 
Pallin AS sammen med vår rådgiver Ivar Asbjørn Fallmyr 
og oss.  

Steiner som er tenkt til prosjektet ble inspisert. 
Pallin AS startet opp med forberedelser til 
gjennomføring  like før Jul. 
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Skaugaprosjektet trinn 2:  

Det er søkt Miljødirektoratet om tilskudd- innvilget 
omsøkt sum på kr. 345 700. 
 

Etter søknad er det innvilget kr. 150 000 fra 
Trønderenergi. 
 
Sjømat Norge og Salmar As er positive til vår søknad 
men har ikke svart på søknaden, skylder på korona. 
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Det er innsendt forslag til nye fiskeregler for neste 
5 årsperiode. 

 

Det er innsendt svar ifm. høringsuttalelser til nye 
fiskeregler for neste 5 års periode. 
 

Leder har deltatt på møtet i Lakserådet for 
Trondheimsfjorden. 
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For første gang ble kontingenten sendt ut på  mail. 

Vi mangler noen adresser enda. 
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Etter at det har vært en del rømninger fra oppdrettsanlegg 
utenfor kysten av Trøndelag  ble det iverksatt prøvefiske i en del 
utvalgte elver. 

Skauga ble valgt ut. Prøvefisket startet 28. september og ble 
avsluttet 15. november. Fisket ble utført av 6 lag a. to personer. 
Det ble i ett tilfelle brukt dykkere fra NINA. 

Av 22 stk fanget laks ble 10 stk. klassifisert som oppdrett. 

Skjellprøver av all fisk er innsendt NINA. 
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